
Interbridge 
Address:          191025, Russia, St. Petersburg, Nevskiy prospekt, 51,  А,   15H 
Phone:             812-3109098, 3140615, 7645360,3127332 
E-mail:             Interbridge@yankin.spb.ru; afrika1999@mail.ru 
Web Site:         
  
Business started in 1997 
  

 
  

-          Assistance in submitting program application, providing with DS 2019 form, job offer /if 
required/, medical insurance, support of Interbridge office during the program  

-          There are three program options up to the students’ choice 
А. Participating in WT program with own place of job /self placed students 
B. Job search via CCI secured Job Board 
C.  Full Program option /job offer is provided by visa sponsor CCI 

-           Submitting of visa applications 
-           SEVIS fee.   $35 are included in the cost of the program. All students are provided with the 

SEVIS receipts 
-          Insurance in case of visa denial /This service is not obligatory 
-          Providing with air tickets /this service is not obligatory 

  

 
  

Please find below the cost of the program 
-          With own place of job /self placed/ – 19100 rubles 
-          Job search via CCI Job Board  –  21200 rubles 
-          Full program / Job offer is provided by visa sponsor/  - 24500 rubles 

     The cost of the air ticket and visa fee is not included in the cost of the program.  
If a student is refused a visa: 
*If the student pays for the insurance /1700 rubles additionally to the cost of the program/ and 
visa is not confirmed, the student receives ALL money back including visa fee. 
*If the student does not get insurance please find below refunds depending on program options 

       Self placed students /with own job offer / – 13100 rubles 
       Job Search via CCI Job Board – 14200 rubles 
       Full Program Option /Job offer was provided by visa sponsor/ - 16000 rubles 

  

 
  

Sometimes the meeting in the airport is organized. 
We are in contact with our participants along the whole program. We are sending emails to all 
students asking to contact us and visa sponsor if conditions of job/housing are not satisfactory. 
If the student was not provided with the job we move student to another place of job and cover costs 
of transportation to another place of job. There is always a guarantee of housing.  

      If the job is secured with the help of job board or provided by visa sponsor. 
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Name of your agency: Interbridge 

      Address: 191025, Russia, S. Petersburg, Nevskiy prospekt, 51,  А,   15H 
Phone: 812-3109098, 3140615, 7645360,3127332 
E-mail: Interbridge@yankin.spb.ru; afrika1999@mail.ru 
Name of owner(s): Yankin Vladimir Nikolayevich 
Name of founder(s): Yankin Vladimir Nikolayevich 
Name of director(s): Yankin Vladimir Nikolayevich 
Name of head of office(s): Yankin Vladimir Nikolayevich 
In what cities do you have offices? Please give addresses and the names of the person in charge of 
each office 
  
Please include the following documents: 
  
•         The license (indicating agency's juridical and actual address) 
•         A copy of agency's tax returns for the last year 
•         A copy of the contract between the agency and a client 
  
1.      Services: What services do you provide to students? Do you provide different services to 

students depending on the fees charged? 
-          Assistance in  submitting program application, providing with DS 2019 form,  job offer  /if 

required/, medical insurance,   , support of Interbridge office during the program.  
-          There are three program options up to the students’ choice 
А. Participating in WT program with own place of job /self placed students/. 
B. Job search via  CCI secured Job Board 
C.  Full Program option /job offer is provided by visa sponsor CCI/ 
-           Submitting of visa applications. 
-           SEVIS fee.   $35 are included in the cost of the program. All students are provided with the 

SEVIS receipts. 

  Other Offices 

  Internatsionalnaya street  100,  office 502 
Tel.8212-292171 

Kazan Chernyshevskogo 43/2,  office 207 
Tel.. 843-2911606 

Naberezhnyye Chelny Novyy Gorod 1/15, office 165,  
Tel. 8552-310189 



-          Insurance in case of visa denial /This service is not obligatory/ 
-          Providing with air tickets  /this service is not obligatory/. 

  
  

2.      Fees: What do you charge for services? Are tickets included? 
      Please find  below the cost of the program 

-          With own place of job /self placed/ – 19100 roubles 
-          Job search via CCI Job Board  –  21200 roubles 
-          Full program / Job offer is provided by visa sponsor/  - 24500 roubles 

      The cost of the air ticket and visa fee is not included in the cost of the program.  
  

3.      Do you have someone meet the student at the airport in the US? 
Yes, sometimes the meeting in the airport is organized. 
  
4.      How do you find an agency in the US to work with? 
Participating in the international fairs ICEF, GWEA, FIYTO. 
  
5.      How does the agency find jobs for the students? 
The students can find a job with the help of  Job Board on the CCI web page.  
Another option: job offer is provided by visa sponsor. 
  
6.      Does the agency check on the students after they arrive in the US? Job/housing? 
Yes,  we are in contact with our participants along the whole program. We are sending emails to all 
students asking to contact us and visa sponsor  if conditions of job/housing are not satisfactory 
  
7.      How much of the fee do you refund if a student does not obtain a visa? 
*If  the student pays for the insurance /1700 roubles additionally to the cost of the program/ and visa 
is not confirmed, the student  receives ALL money back including visa fee. 
*If the student does not  get insurance please find below refunds depending on program options 

       Self placed students /with own job offer / – 13100 roubles 
       Job Search via CCI  Job Board – 14200 roubles 
       Full Program Option /Job offer was provided by visa sponsor/ -  16000  roubles 

  
8.      How many students have you sent? How long have you been in business? 
5500 students, we are in business since 1997. 
  
9.      Who is your American partner? 

      Work and Travel Program – Center for Cultural Interexchange  
      746 N. LaSalle Drive Chicago, IL 60610 T: 312.944.2544  F: 312.944.2644 
  
     Camp USA  Program  InterExchange Camp USA 161 Sixth Avenue, 10th Floor 
      New York, NY 10013 Phone: 1-800-597-1722 or +1-212-924-0446, ext. 491 

Fax: +1-212-924-0575 www.interexchange.org 
  
10.  Will you receive applications from other, non-accredited agencies? 
No. 
  
11.  What support do you provide if the job and/or housing falls through? 
 If the student was not provided with the job we move student to another place of job and cover costs 
of transportation to another place of job. There is always  a guarantee of housing  

      If   the job is secured with the help of job board or provided by visa sponsor. 



 



Название вашего агентства: ООО Интербридж 
Адрес: 191025, Россия, С.Петербург,  Невский проспект, 51, Лит.А, пом. 15H 
Телефон: 812-3109098, 3140615, 7645360,3127332 
Адрес электронной почты: Interbridge@yankin.spb.ru; afrika1999@mail.ru 
Полное имя владельца компании: Янкин Владимир Николаевич 
Полное имя основателя компании:  Янкин Владимир Николаевич 
Полное имя директора компании:  Янкин Владимир Николаевич 
Полное имя сотрудника, возглавляющего центральный офис компании:    
Янкин Владимир Николаевич. 
В каких городах агентство имеет свои офисы? Пожалуйста, предоставьте адреса и имена людей, 
возглавляющих офисы компании в этих городах. 
Интербридж, г. Сыктывкар, Андрей Харевский, ул. Интернациональная 100, офис 502, тел.8212-
292171 
Интербридж, г. Казань, Александр Чесноков, ул.Чернышевского 43/2, офис 207 
тел. 843-2911606 
Интербридж, г. Набережные Челны, Максим Прейзнер,  Новый Город 1/15, офис 165,  
тел. 8552-310189 
  
Пожалуйста, предоставьте следующие документы: 
  

•         Свидетельство о регистрации (юридический и фактический адрес компании); 
•         Копию последней налоговой декларации (копия декларации о доходах за последний 

год); 
•         Копия типового договора с клиентом. 

  
1.      Услуги: Какие услуги агентство предоставляет студентам? Ранжируются 
ли услуги агентства студентам в зависимости от стоимости услуг? 

  
-          Подготовка и помощь в оформлении документов, необходимых для участия в программе 

Work and Travel, предоставление формы DS 2019, медицинской страховки 
-          Студенту предлагается 3 варианта участия в программе  
А. Со своим место работы 
B. С поиском места работы на сайте спонсора визы /CCI/ 
C. С предоставлением места работы спонсором визы 
-          Подача документов на визу 
-          Оплата SEVIS fee /$35 включены в стоимость программы/ 
-          Страхование от неполучения визы /услуга не является обязательной/ 
-          Приобретение авиабилета /услуга не является обязательной/. 

2.      Стоимость услуг: Какова стоимость услуг агентства? Включена ли в 
стоимость билетов? 

Cтоимость программы  
-          со своим местом работы – 19100 рублей 
-          С поиском места работы на сайте  спонсора визы –  21200 рублей 
-          С предоставлением места работы  - 24500 рублей 

Стоимость а/билета и консульского сбора не включена в стоимость программы. 
Приобретение билета у агентства не является обязательным. Билет не входит в стоимость 
программы. Это дополнительная услуга, которой пользуется приблизительно половина 
студентов. 

3.      Встречает ли представитель агентства студентов в аэропорту в США? 
Да, иногда студентов встречают в аэропорту.   
По программе Camp USA  нет встречи в аэропорту, но стоимость переезда из Нью Йорка до 



лагеря входит в стоимость программы. Вся путевая информация и билеты предоставляются 
спонсором визы на ориентационной программе в Нью Йорке. 

4.      Как вы находите агентства в США для совместной работы? 
Участие в международных выставках ICEF, GWEA,  FIYTO 

5.      Каким образом  агентство находит работу для студентов? 
Контракты могут предоставлены спонсором визы. Так же существует опция, предоставляющая 
возможность студенту найти место работы на сайте спонсора визы. 

6.      Отслеживает ли ваше агентство условия работы/проживания студентов 
после их прибытия в США? 

Да, конечно же.  Мы постоянно   делаем  email рассылку студентам в течении  всего лета. У 
студентов так же существует toll free number для связи со спонсором визы, номера мобильных 
телефонов директора компании Интербридж и координатора программы.   

7.      Какую сумму вы возвращаете студентам  в случае отказа им в визе? 
Если студент страхуется от неполучения визы, то возвращается полная стоимость программы и 
консульский сбор. Студент теряет только стоимость страховки –1700 рублей. 
В случае, если студент не приобретает страховку от неполучения визы, студенту возвращаются  
все средства, за исключением  SEVIS FEE и program fees, которые не возвращает спонсор визы. 
Cтудентам, участвующием в программе со своим местом работы  возвращается – 13100 рублей 
Студентам, осуществляющим поиск работы на сайте спонсора визы возвращается – 14200 рублей 
Студентам, которым предоставляется место работы  возвращается-  16000  рублей 
  

8.      Сколько студентов уже побывали в США от вашего агентства? 
5500 человек 

9.      Кто является вашим американским партнером? 
Программа Work and Travel – Center for Cultural Interexchange  
 746 N. LaSalle Drive Chicago, IL 60610 T: 312.944.2544  F: 312.944.2644 
  
Программа Camp USA  InterExchange Camp USA 161 Sixth Avenue, 10th Floor 
New York, NY 10013 Phone: 1-800-597-1722 or +1-212-924-0446, ext. 491 
Fax: +1-212-924-0575 www.interexchange.org  
  

10.  Будете ли вы принимать заявления от других неаккредитованных 
агентств? 

Нет. 
11.  Какую поддержку вы оказываете студентам в случае, если 
предоставленная работа или место для проживания оказывается 
непреемлимым? 

Если студента не принимает на работу работодатель, то студенту предлагается другое место 
работы /несколько мест работы на выбор/ и оплачивается переезд к новому работодателю.  Если 
студент хочет поменять место работы по причине плохих условий работы,  невыполнения 
работодателем условий контракта или маленького количества часов работы,  студенту 
необходимо связаться со спонсором визы, изложить всю ситуацию и получить разрешение на 
переход к другому работодателю.   

  


